VISA

VISA

• A.

When applying a visa for your business travel to China, you need to include an invitation letter with your visa application. Exhibitors are advised to consult the local Chinese embassy or consulate timely about the local Chinese visa application process.

• **B**.

An invitation letter will be sent out by the **CHINA MEET UP** team to each exhibitor after final confirmation of their stand location. Please email <u>meetup@messe-berlin-gz.com</u> to submit your data. This enables us to easily issue your invitation letter.

• C.

The **CHINA MEET UP** invitation letter will show the below information.

• Name

• Passport Validity

• Gender

• Company

• Date of Birth

Business Trip Reason

- Nationality
- Passport Number

- Travel DurationHost/Organizer
- If you need advice on visa-related issues, please contact meetup@messe-berlin-gz.com

签证

- 国外的参展者来到中国之前,将需要向大使馆提交邀请函以申请签证。
- 签证申请程序可能会因国而异,展商应及时向当地大使馆咨询中国签证的办理流程。
- AFL 鲜果会主办方最终确定参展者信息后会发送邀请函,如签证相关需要咨询 请联系: meetup@messe-berlin-gz.com
- 邀请函将包含参展者的以下信息
 - 姓名
 - 职务
 - 性别
 - 出生日期

- 国籍
- 护照号码
- 护照有效期
- 公司名称

- 商务出行的原因
- 出行时间
- 主办方 / 组织者

RECOMMENDED HOTELS

Langham Place Guangzhou



The Langham Guangzhou is strategically located in the heart of the new Pazhou Central Business District in southeast Guangzhou. It is just a two-minute walk from the hotel to the China Import and Export Fair Complex, renowned for hosting the world's largest trade fair, the Canton Fair. The Langham Guangzhou boasts 488 guest rooms, starting from a spacious 42 square meters.

All rooms and suites are designed with clean lines and soft hues, exuding a modern and elegant style. Leveraging its prime location in the exhibition hub, The Langham Guangzhou features one of the city's largest ballrooms and a total of over 5,000 square meters of meeting and banquet space, making it an ideal choice for hosting various conferences, exhibitions, and celebratory banquets.

The hotel's Grand Ballroom spans an impressive 2,800 square meters, a pillarless venue with a soaring 11-meter ceiling, complemented by a 560-square-meter pre-function area, perfect for pre-conference cocktail receptions and wedding welcomes.

Booking Link:

https://be.synxis.com/?Hotel=60091&Chain=10316&config=LP-CAN&theme=lpcan_new&locale=en-US&arrive=2026-09-06&dep art=2026-09-11&adult=1&child=0&group=DBW090625

Room Types and Prices (including service charges and taxes)	
Room Types	Price
Superior King Room	RMB 850 (including breakfast for one)
Superior Twin Room	RMB 950 (including breakfast for two)

Contact details:

Booking phone: +86 20 8916 3388 Mobile: +86 137 1142 9924 (Mr Huang)

RECOMMENDED HOTELS

Other hotels



Service Hotline: +86 21 6070 0907 (Miss Yang) Mobile/WeChat: +86 150 1413 7498 (Miss Yang) Booking website: <u>http://www.miceclouds.com/en/bookingquery.htm?id=2566</u> Reservation email: <u>service@bestmeeting.net.cn</u>

Star level	Hotel Name	Туре	Price	Breakfast (Number)	Address	Metro Station	Min
4	UrCove By HYATT Guangzhou Canton Tower Exhibition Center	Deluxe King Room	608	one breakfast	148 Xingang East Road.	It is 170 meters away from Modiesha Metro	15
		Deluxe Twin Room	608	two breakfasts	,	Station - Exit C	10
3	Licheng Boyi Hotel (Guangzhou Pazhou Convention and Exhibition Center)	Superior King Room	430	one breakfast	No. 138 Keyun	No. 138 Keyun South Road, Haizhu District	15
		Superior Twin Room	430	two breakfasts	South Road, Haizhu District		15
4	Guangzhou Pearl River International Hotel (Yijing Road Subway Station)	Deluxe King Room	428	one breakfast	462 Yijing Road,	462 Yijing Road, South Guangzhou Avenue, Haizhu District	25
		Business Twin Room	428	two breakfasts	South Guangzhou Avenue, Haizhu District		23

Note:

- All rates are net inclusive of 15% service charge and tax per room (single or double) per night, All charges will be settled in RMB currency.
- All reservation need to pay room rate in advance or provide credit card information to guarantee. Rooms without advance payment will not be reserved.
- Please contact the official travel agency for the other hotel or further information.

酒店

AFL 鲜果会已为您甄选出舒适便捷的酒店,让您的旅程更省心。 请查看以下酒店介绍 同时可以通过专属预定链接享受到为所有鲜果会参会人员准备的特价优惠房。

1. 广州朗豪酒店(Langham Place Guangzhou)



广州朗豪酒店坐落于广州市东南琶洲新中央商务区核心位置。

广州朗豪酒店拥有488间客房,客房面积自42平米起。

所有客房和套房的配套及陈设均以简洁的线条、柔和的色彩透露出现代典雅的风格。

配合其会展核心区的地理优势,广州朗豪酒店拥有城内大型的宴会 厅和总计超过5,000平方米的会议和宴会空间,是举办各种会议、 展览和庆祝宴会的理想选择。

酒店大宴会厅占地面积达2,800平方米,是一个层高11米的无柱宴 会厅,并配有560平米的宴会前厅,是安排会议前鸡尾酒会和婚礼 迎宾的理想场地。

预定链接:

https://be.synxis.com/?Hotel=60091&Chain=10316&config=LP-CAN&theme=lpcan_new&locale=zh-CN&arrive=2026-09-06&de part=2026-09-11&adult=1&child=0&group=DBW090625

• 客房类型及价格	
• 客房类型	• 价格(人民币含税价)
• 高级大床客房	• 850 元 (含单人早餐)
• 高级双床客房	• 950 元 (含双人早餐)

预定服务热线:

电话:020-8916 3388(黄先生) 手机:137 1142 9924(黄先生)

酒店

广州塔琶洲会展中心逸扉酒店 丽呈泊逸酒店(广州琶洲会展中心店) 广州珠江国际酒店(逸景路地铁站店)



预定服务热线: 021-60700907(杨小姐) **手机 / 微信号:** 150 1413 7498(杨小姐) 预定网址: <u>http://www.miceclouds.com/bookingquery.htm?id=2566</u> 预定邮箱: <u>service@bestmeeting.net.cn</u>

星级	酒店名称	房型	价格	早餐(位)	酒店地址	地铁站	到展馆车程
四星	广州塔琶洲 会展中心逸扉酒店	豪华大床房	608	单早	广州 海珠区 新港东路 148 号	距磨碟沙地铁站 C 口 170 米	15 分钟车程
		豪华双床房	608	双早			
三星	丽呈泊逸酒店 (广州琶洲会展中心店)	高级大床房	430	单早	广州 海珠区 科韵南路 138 号	距琶洲塔地铁站 1.35 公里	15 分钟车程
		高级双床房	430	双早			
四星	广州珠江国际酒店 (逸景路地铁站店)	商务大床房	428	单早	广州 海珠区广州大道 南逸景路 462 号	距逸景路地铁站 310 米	25 分钟车程
		商务双床房	428	双早			

备注:

- 以上价格已包含酒店服务费及税项,所有费用将以人民币结算。
- 以上价格为预付价,即阁下需预付房费作为房间担保,未付预付款的房间将不能预留。
- 如遇特殊情况,酌情调整价格,详情咨询工作人员。